
  

نماینده سازمان جهانی بهداشت:
ایران یکی از شرکای کلیدی WHO در حوزه سلامت 

است

نماینده سازمان جهانی بهداشت، از ایران به عنوان یکی از شرکای کلیدی 
WHO در حوزه سلامت نام برد.

به گزارش خبرگزاری مهر، سیدجعفر حسین نماینده سازمان جهانی بهداشت 
در جمهوری اسلامی ایران، در مراسم همکاری دانشگاه علوم پزشکی شهید 
بهشتی با دانشگاه نروژ، با بیان اینکه سلامت حوزه ای است که روابط کشورها 
را به یکدیگر نزدیک تر می کند، افزود: پاندمی کرونا یکی از مصادیق بارز این 
موضوع است. وی با تاکید بر اینکه جمهوری اسلامی ایران یکی از شرکای کلیدی 
در حوزه سلامت جهانی است، خاطرنشان کرد: ایران در حوزه سلامت ابتکارات 
فراوانی دارد که می تواند این کشور را هم تراز کشورهای توسعه یافته قرار دهد. 
نماینده سازمان جهانی بهداشت، از مهاجرت بیش از پنج میلیون پناهجو به 
ایران خبر داد و افزود: سیستم بهداشتی درمانی ایران ارائه خدمت به پناهندگان 
را در دستور کار دارد و در این میان دانشگاه علوم پزشکی شهید بهشتی به 
عنوان یکی از مراکز علمی معتبر و پیشرو، ارائه بیشترین خدمات سلامت محور 
را در دستور کار دارد. وی در ادامه از تلاش های دانشگاه علوم پزشکی شهید 
بهشتی در راستای ارائه خدمات بهداشتی درمانی به مردم و کشورهای همجوار 
قدردانی کرد و گفت: بی تردید سلامت عمومی و همکاری علمی بین کشورها 
فراتر از موضوعات قومیت، نژاد و مذهب است و این مسئولیت بر دوش مدیران 
ارشد در کشور است. جعفر حسین ضمن تاکید بر نقش حیاتی همکاری های 
بین المللی، به ویژه در شرایط تحریم ، بر اهمیت تحقیقات مشترک در تقویت 
ظرفیت ها و انتقال دانش میان کشورها و مؤسسات دانشگاهی تاکید کرد. وی 
خاطرنشان کرد: سازمان جهانی بهداشت از طریق برگزاری دوره های آموزشی در 
سطح کشور در زمینه استفاده از تجهیزات اهدایی و ارائه مشاوره فنی در اجرای 

پروژه های تحقیقاتی به حمایت خود ادامه خواهد داد.

۳ برابر شدن گشت های پلیس در سطح شهر
کاهش ۶ درصدی جرم سرقت

رییس پلیس آگاهی تهران بزرگ گفت: گشت های پلیس در سطح شهر 
بیش از ۳ برابر شده که نتیجه آن کاهش ۶ درصدی جرایم سرقت است.

سردار علی ولیپور گودرزی رییس پلیس آگاهی تهران بزرگ در گفت وگو با 
خبرنگار مهر درباره تأمین امنیت محله ها و حضور گشت های پلیس گفت: 
بحث محله محور مورد توجه بوده و موضوعی است که همکاران در پلیس 
پیشگیری، آگاهی و بقیه پلیس های تخصصی با جدیت دنبال می کنند. وی 
با پلیس دارند اطلاعات، اخبار و  افزود: به واسطه تعامل خوبی که مردم 
مشکلات را به پلیس منتقل می کنند و پلیس با تجزیه و تحلیل جرایم گشت ها 
را در محله ها مستقر و مسائل را پیگیری می کند. رییس پلیس آگاهی تهران 
بزرگ گفت: تقویت گشت های پلیس از هفته فراجا در دستور کار قرار گرفت و 
بیش از ۳ برابر شده که الان در سطح شهر گشت زنی می کنند، با هدف مبارزه 
با سارق ها و مال خران و جرایم خشن و با آنها برخورد می شود. سردار ولیپور 
گودرزی بیان داشت: این گشت زنی ها تأثیر به سزایی داشته و با تعاملی که 

همه پلیس ها دارند شاهد کاهش ۶ درصدی جرایم سرقت هستیم.
وی افزود: امیدواریم شاهد کاهش بیشتر جرایم و کشفیات اموال بیشتری 
داشته باشیم و با هماهنگی قضایی در اسرع وقت اموال شناسایی شده را 

تحویل دهیم تا باعث رضایت مندی هر چه بیشتر مردم شود.

داروی حیاتیِ بیماران قلبی، »کمیاب در داروخانه ها با تاریخ انقضای محدود«

صدایپایکمبوددارومیآید

اتحادملت - گروه جامعه - ریحانه عیدالهی؛ یک 
کارشناس حوزه دارو به خبرآنلاین می گوید: »تاریخ 
انقضای قرض های وارفارین موجود در داروخانه ها 
نزدیک است و برای بیمار صرف نمی کند که برای 
تهیه آن هزینه کند، ضمن این که موجود نبودن 

دارو فقط مختص این قرص نمی شود.«
بدون  و  حیاتی  مهم  داروی  وارفارین  »قرص 
جایگزین محسوب می شود و تقریبا ۶ ماهه که 
نیست! یک خبرنگار حوزه سلامت نیست اینجا 
بره ببینه داستان چیه؟ اگه برنامه کشتار جمعی 
این محتوایی  باشیم!«  قلبیه در جریان  بیماران 
است که حسین الهامی نژاد، روزنامه نگار سابق، 
در شبکه اجتماعی ایکس )توییتر( منتشر کرده 
است. قرص وارفارین دارویی است که به عنوان 
رقیق کننده یا ضد انعقاد خون شناخته می شود. 
مصرف وارفارین فقط با تجویز پزشک متخصص 
مجاز است و احتیاطات دارویی خاص خودش را 
دارد. مصرف این دارو برای بیماران قلبی عروقی 
با حساسیت زیادی همراه است که همین مسئله 

حکم حیاتی بودنش را نشان می دهد.
دولت زیر بار کمبود دارو نمی رود

در  صدا  به  دارو  کمبود  خطر  زنگ  متاسفانه 
آمده و این کمبودها فقط از دارویی به داروی دیگر 
تغییر می کند، مدتی قبل بود که یحیی ابراهیمی، 

وبسایت  به  بهداشت مجلس،  کمیسیون  عضو 
که  اطلاعاتی  »براساس  بود:  گفته   ۲۴ اقتصاد 
داریم، بیش از ۳۰۰ قلم دارو در داروخانه ها کم 
است، ولی دولت زیر بار نمی رود و مدام می گوید 
که همه چیز گل و بلبل است، اما واقعیت امر 

اینگونه نیست.«
داروخانه ها  در  ناموجود  اقلام  توضیح  در 
به  دارو  حوزه  کارشناس  محمدطاهری، 
سولفاسالازین،  »قرص  می گوید:  خبرآنلاین 
آمپول  مازول،  متی  قرص  متوتروکسات،  آمپول 
وین بلاستین و قرص وارفارین در داروخانه های 
داروهای  جز  موارد  این  نیست.  موجود  کشور 
روتین هستند. یعنی بیمار باید طبق یک برنامه ی 
را مصرف کند. مشکلات کمبود  مشخص آن ها 

دارو سلامتی بیماران را به خطر می اندازد.«
دارو  تنها  وارفارین  شد  مشخص  همان طورکه 
در لیست کمبود داروخانه ها نیست  اما حالا قرعه 
کمبودها به نام این داروی حیاتی هم درآمده است.

وارفارین کمیاب با تاریخ انقضای محدود
کمبود  برای  خبرآنلاین  خبرگزاری  پیگیری های 
برخی  در  دارو  رسید.  نتیجه  یک  به  دارو  این 
انقضای  تاریخ  با  اما  است  موجود  داروخانه ها 
محدود درج شده بر روی بسته ی داروها. طاهری 
وارفارین  »قرص  می گوید:  علت  این  توضیح  در 

در برخی داروخانه ها موجود و در خیلی از موارد 
ناموجود است. موجودی وارفارین در داروخانه ها 
با تاریخ انقضای نزدیک است که برای یک مریض 
نمی صرفد که این دارو را تهیه و برای آن هزینه 
کند و عملا این موجودی محدود هم برای بیمار 
انجمن  رئیس  کلانتری،  شهرام  ندارد.«  کارایی 
داروسازان ایران درباره ی موجودی قرص وارفارین 
ممکن  وارفارین  »قرص  می گوید:  خبرآنلاین  به 
است با یک برند شرکت داروسازی خاص نایاب 
باشد اما در داروخانه ها با تاریخ انقضای ماه ۱۲ 
سال ۲۰۲۳ موجود است. اما تاریخ انقضای دورتر 

از آن وجود ندارد.«
کلانتری در پاسخ به این سوال که قرص وارفارین 
اگر موجود باشد تاریخ انقضای آن نزدیک است 
و خرید آن کارایی چندانی برای بیمار ندارد بیان 
انقضا  تاریخ  پایان  تا  دارو  از  می کند: »استفاده 
استفاده  می توانند  و  ندارد  مشکلی  بیمار  برای 
به  را  کنند. مصرف کنندگان دارو می توانند دارو 
مقدار کمتر بگیرند یعنی هر چه قدر که مصرف 
آن هاست تا پایان ماه دوازده سال ۲۰۲۳ را تهیه 

کنند.«
درخواست تهیه ی داروی وارفارین در دستورکار 

وزارت بهداشت ودرمان
تهدید  را  بیماران  زندگی  کیفیت  دارو  کمبود 

می کند. فرقی ندارد بیمار صعب العلاج باشد که 
نیازش به تامین دارو حیاتی  است یا دارویی که 
بیمار باید آن را سر ساعت و همیشه استفاده کند. 
در هر صورت اگر در روند تهیه ی دارو به مشکلی 
بر بخورند بار اضافی بر دوش بیمار و خانواده اش 

است.
کارشناس حوزه دارو درباره تامین قرص وارفارین 
توضیح می دهد: »درخواست تهیه ی این دارو برای 
به دست  تا  ارسال شده  بهداشت ودرمان  وزارت 
مریض برسد زیرا این یک داروی مهم است که باید 
روتین استفاده شود اما این دارو هنوز وارد نشده و 
در داروخانه های سطح کشور توزیع نشده است.«

همین  به  نیز  ایران  داروسازان  انجمن  رئیس 
درخواست اشاره می کند و می گوید: »تامین این 
دارو از طریق وارد کردن آن و تولید توسط برخی 
شرکت های داروسازی داخلی بوده است. گاهی 
شرکتی پروانه تولید می گیرد و بعد به هر دلیلی 
مثلا نبود تاییدیه علمی تولید آن متوقف می شود 
اتفاق  داروخانه ها  در  کمبود  این  ادامه  در  بعد 

می افتد.«
کلانتری اضافه می کند: »احتمالا واردات قرص 
وارفارین در دستور کار وزارت بهداشت و درمان 

است.«
در  »کمیاب  قلبی،  بیماران  حیاتیِ  داروی 
واردات  محدود«/  انقضای  تاریخ  با  داروخانه ها 

داروهای بی کیفیت از هند و ترکیه 
علاج واقعه قبل از وقوع باید کرد

بیماران  اثر تحریم ها به دست  دارو گاهی در 
نمی رسد یا مواد اولیه ی تشکیل دهنده ی آن به 
ارسال  تولید  برای  ایرانی  داروسازی  شرکت های 
نمی شود. بسیاری از داروها مدل های ایرانی اش 
در بازار موجود است اما گاهی مشاهده می شود 
است.  شده  وارد  دارو  آن  خارجی  معادل 
این درصورتی ست که یک دارویی با کمبود مواجه 
است ولی فکری به حال واردات آن نمی شود. در 
این بازه ی کمبود دارو بیماران با مشکلاتی دست و 
پنجه نرم می کنند. طاهری، کارشناس حوزه دارو 
به واردات فوری از طریق سازمان غذا و دارو اشاره 
می کند: »سازمان غذا و دارو بعد از گذشت مدتی 
از کمبود دارو به فکر واردات دوفوریتی می افتد. 
وارداتی که عموما از کشورهای هند و ترکیه انجام 
اقلام  این  که  شاهدیم  ما  متاسفانه  می شود. 
کیفیت مورد انتظار را نداشته یا دچار مشکلات 

خاصی بودند که ریکال شدند.«
ریکال دارو یعنی یک محصول دارویی در چرخه 
توزیع به دلالیل مختلف از جمله حساسیت نگه 
داری محصول دچار ایراد شده و در نتیجه این 
دارو پیش از اینکه به دست مصرف کننده برسد، 

از بازار دارویی خارج می شود.

در  کار خلاف  این که  بیان  با  تهران  رئیس شورای اسلامی شهر 
مجموعه سعدآباد این بود که مجوز کمیسیون ماده ۷ را دریافت نکرده 
بودند، گفت: سازمان بوستان ها هم اگر می خواهد درخت قطع کند، 

باید اجازه بگیرد، چه برسد به مجموعه های دیگر.
به گزارش ایلنا، سید احمد علوی رئیس کمیته گردشگری شورای 
اسلامی شهر تهران در یکصد و نود و چهارمین جلسه شورا با بیان 
اینکه سفر اعضای شورا صرفا با هماهنگی ریاست شورا صورت می 
گیرد، اظهار کرد: ما سفری به اندونزی نداشته ایم و تا جایی که در 
جریان هستیم چنین چیزی نبوده است. اعضا هم گاهی مرخصی 
می گیرند و بعضی سفرها شخصی است. وی افزود: روز گذشته با 
شروع فصل سرما از گرمخانه ها و خیابان های هدف بازدید کردیم؛ 
شب گذشته خیابان های شوش و هرندی را دیدیم و شرایط بسیار 
متفاوت بود و فضای به شکل قبل را که گوشه گوشه شهر، آتش 
روشن می شد، شاهد نبودیم. علوی با بیان اینکه از ساعت ۱۰ شب به 
بعد اتوبوس ها برای گشت زنی مستقر شدند، تصریح کرد: وضعیت 
گرمخانه ها و گرمایش آنها مطلوب بود و البته جزء وظایفی است 
که شهرداری انجام می دهد. باید نگاه ویژه تری داشته باشیم تا به 
موضوعات رسیدگی شود. رئیس کمیته گردشگری شورای اسلامی 
شهر تهران با بیان اینکه باید دقت بیشتری در انتخاب پیمانکاران 
گرمخانه ها شکل بگیرد، اظهار کرد: ما به پیمانکاران هزینه می دهیم 
اما شاید نحوه رسیدگی و توزیع غذا با هزینه ای که می پردازیم تناسب 

نداشته باشد. وی با بیان اینکه نیروهای خدمات شهری شب گذشته 
در باران مشغول به کار بودند، گفت: از زحمات نیروهای خدمات 

شهری در بارندگی روز اخیر تقدیر می کنیم.
رئیس شورای اسلامی شهر تهران با بیان اینکه در هر موردی اگر 
ابهامی داریم باید از مسئولان در ابتدا سوال کنیم، گفت: اگر پاسخی 
نشنیدیم باید در صحن مطرح کنیم؛ سفر آقای آخوندی هیچ ارتباطی 
به شورا و شهرداری ندارد و از فضایی دیگر مأموریت داشتند. سفرها 
از  ایشان  بگیرد و مراحل آن طی شود.  بنده صورت  با اطلاع  باید 
مرخصی خود استفاده کرده اند و بنده از این مرخصی اطلاع نداشتم. 

گفتن این موارد ساده است اما جمع کردن آن سخت است.
مهدی چمران با بیان اینکه کار خلاف در مجموعه سعدآباد این بود 
که مجوز کمیسیون ماده هفت را دریافت نکرده بودند، یادآور شد: 
سازمان بوستان ها هم اگر می خواهد درخت قطع کند باید اجازه 
بگیرد، چه برسد به مجموعه های دیگر. بنده این موضوع را مطرح 
کردم و بی بی سی اعلام کرد که ما حمایت کرده ایم. از بی بی سی 
انتظاری نیست و از رسانه های خود درخواست می کنیم اخبار را به 
درستی ارسال کنند. باید سعی کنیم خودمان برای خودمان مشکل 
ایجاد نکنیم. وی با تأکید بر اینکه مسائلی که برای بنده مبهم است 
بلافاصله با تماس، پیگیری می کنم، گفت: در خصوص مسئله آب و 
یا قطع درختان مجموعه سعدآباد، موضوع را بلافاصله پیگیری کردیم. 
درست است که مشکل کم آبی داریم اما نباید آب بوستان ها را قطع 

کرد. به گزارش سایت شهر، چمران گفت: اینکه بگویند درختان آب 
نمی خواهند و باید رها شوند، درست نیست. درختان اگر از بین برود 
به حیات انسان ها لطمه وارد می شود. اگر آب درختان بوستان چیتگر 
و لویزان خشک شوند، خسارات جبران ناپذیر خواهد بود. آب شرب 
مردم باید تأمین شود اما آب درختان را نیز باید با روش های مختلف 

تأمین کنیم.

اخبار

متاسفانه زنگ خطر کمبود دارو 
به صدا در آمده و این کمبودها 
فقط از دارویی به داروی دیگر 
تغییر می کند

 رئیس شورای شهر تهران:
قطعدرختانسعدآبادمجوزکمیسیونمادههفتنداشتهاست
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هادی گفت:برای مناطق چهارگانه پروانه های چرایی رسمی 
و مجازی از زمان قدیم تعریف شده که این قراردادها می 

توانند صدمات زیادی را به محیط زیست واردکنند.
سازمان  طبیعت گردی  واحد  مسئول  هادی  ایمان 
محیط زیست در گفتگو با خبرنگار باشگاه خبرنگاران جوان 
اظهار کرد:دستورالعمل طبیعتگردی در سازمان محیط زیست 
مناطق  از  حفاظت  به  بتواند  که  شد  نوشته  هدف  این  با 
چهارگانه کمک کند. برنامه تفرج مناطق چهارگانه محافظت 

شده به چهار بخش  پارک های ملی،آثار ملی و مناطق حیات 
وحش، همچنین تالاب ها تقسیم می شوند.

او گفت: برای مناطق چهارگانه در سازمان محیط زیست 
مدیریتی  طرح  این  ایم.  کرده  ایجاد  مدیریتی  های  طرح 
براساس  که  شود  می  ای  برنامه  توصیفی،  مفاد  شامل 
معیارهای حساس های مدیریتی عمل خواهد کرد. وضعیت 
اکوسیستم، حیات، گیاه و حیوانات ، آب های زیرزمینی مورد 

بررسی قرار می گیرند.

میزان حساسیت این مناطق چقدر است؟ 
بالایی  حساسیت  از   امن  مناطق  کرد:  تصریح  هادی 
برخوردارند و همین امر موجب می شود آسیب پذیرتر باشند. 
به همین دلیل ما گردشگری در مناطق حساس را صادر نمی 
کنیم و اصول محافظتی در آن جا پابرجاست .البته مناطقی 
که در گذشته کشاورزی و دامپروری در آن جا  صورت می 
گرفته با اجازه سازمان و زیر نظر قانون به اقدامات تحت 
پروتکل ها ادامه خواهند داد و برخی تفرج ها هم می توانند 

تحت نظر میراث فرهنگی برقرار باشند.
او در ادامه تاکید کرد: البته اجازه شب مانی به افراد داده 
نمی شود و فقط در طول روز می توانند از آن منطقه به 
عنوان تفریح وقت بگذرانند. اصول حفاظتی هم به صورت 
سختگیرانه اعمال خواهد شد. در قسمت های حاشیه مناطق 
محیط زیست حساسیت ها بیشتر خواهد بود،زیرا می توانند 
خطر بزرگی برای محیط زیست تلقی شوند.زیرساخت ها با 

رعایت ضوابط حفاظتی باید فراهم شود. 
هادی به مناطق آسیب دیده اشاره کرد و گفت: نواحی 
قرار گرفته  با گذشت زمان تحت سیل و آتش سوزی  که 
اند بهتر است هر چه سریع تر ترمیم شوند.اراضی مربوط 
به مردم هم وجود دارد که ما بررسی می کنیم که بتوانند 
در زمین های خود کشاورزی ، دامپروری و حتی مکان های 
تفرجگاهی ایجاد کنند .ما به همه این اجازه را صادر نمی کنیم 

که بتوانند تغییر کاربری دهند زیرا بستگی به نوع کاربری و 
میزان ظرفیت آن زمین ها دارد.  او تصریح کرد:سازمان محیط 
زیست مکلف است که نسبت به مناطق چهارگانه به خوبی 
عمل کند و شرایط حفاظت و طبیعتگردی را فراهم کند.هدف 
از طرح گردشگری در واقع اعمال و آموزش دادن حفاظت 
مناطق مهم محیط زیست است. ما در واقع می توانیم به 
وضوح به همگان نشان دهیم که حفاظت از محیط زیست به 

چه میزان خطرناک و سخت است.
میزان اعتبار هر ساله حفاظت از محیط زیست چقدر 

است ؟
هادی بیان کرد: هر ساله مبلغی را که به عنوان اعتبار به 
ما تخصیص می دهند برای تدوین و اجرای طرح ها در نظر 
میگیریم. به طور مثال امسال برای اجرای طرح  ۶۰ منطقه 
بود  شده  داده  تخصیص  اعتبار  تومان  میلیارد   ۱۰۰ حدود 
که البته ناگفته نماند با این میزان اعتبار نمی توان شرایط 

محافظتی را آنطور که باید اجرایی کرد.
او گفت: برای مناطق چهارگانه پروانه های چرایی رسمی 
و مجازی از زمان قدیم تعریف  شده است که این قراردادها 
می توانند صدمات زیادی را به محیط زیست وارد کنند و حق 
آبه حیات وحش را ازبین ببرند.حتی بیماری هایی  از طریق 
حیوانات وحشی به حیوانات اهلی وارد  می شود. امیدواریم 

بتوانیم این موارد را به صفر برسانیم .

سندهای منگوله داری که تهدید بزرگ برای محیط زیست هستند

آگهی دعوت نوبت دوم مجمع عمومی فوق العاده مالکین 
مجتمع کوثر آتی ساز سوهانک ) موسسه غیرتجاری(

جمعی از مالکین

به شماره ثبت 54450 و شناسه ملی 14011549019
بدینوسیله از کلیه مالکین محترم، وکیل یا قایم مقام مالکین و 
همچنین نماینده یا نمایندگان اشخاص حقوقی دعوت می گردد 
در جلسه مجمع عمومی فوق العاده مالکین مجتمع مسکونی 
مورخ   14 لغایت   11 ساعت  از  ساز  آتی  کوثر  واحدی   1582
1402/09/17 واقع در اتوبان ارتش، بلوار نیروی زمینی، خیابان 
رسانند.  بهم  حضور  یاس  تالار  قرنی،  شهید  مجموعه   ، ازگل 
برگ ورود به جلسه در مورخ یاد شده با ملاحظه اصل مدرک 

شناسایی مالک یا نماینده قانونی و اصل یا کپی سند مالکیت
به شرکت کنندگان تسلیم می گردد. دستور جلسه به شرح ذیل 

می باشد:
1- انتخاب رییس مجمع و دو ناظر و یک منشی

2- تصمیم گیری در خصوص عزل تمامی اعضای هیات مدیره به 
جهت عدم رضایت از عملکرد

3- تصمیم گیری در خصوص پذیرش و بررسی تغییرات لازم 
اساسنامه ثبتی

4- تصمیم گیری در خصوص تعیین زمان انتخابات زودهنگام 
جهت تعیین اعضای جدید هیات مدیره مجتمع

هیئت مدیره

بدینوسیله از کلیه سهامداران شرکت نیکداد صنعت نوین 

شناسه  و   616302 ثبت  شماره  به  محدود(  )مسئولیت 

ملی 14012455967 دعوت به عمل می آید تا در جلسه 

مجمع عمومی فوق العاده شرکت که در ساعت 11 صبح 

مورخ 1402/09/05 در محل شرکت واقع در تهران، انقلاب 

، خیابان دانشگاه، خیابان انقلاب اسلامی ، پلاک 1154 ، 

طبقه 2 واحد 5 تشکیل می شود حضور بهم رسانند.
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